

Molecular Vision Lab COVID19 Test Procedures:

First of all. A phone (503-227-3179) appointment in advance. You need fill out a form by phone or you can go to the lab in person. Bring personal ID (driver license. Passport....) when you go to Lab to collect your sample.

Lab provides two kinds of method to collect sample. You can choose either one. One is saliva sample collection and other one is nasal cavity collection. Most people choose saliva collection because it is comfortable and easy. The nasal cavity sample collection will be more irritating. If you choose saliva sample collection, you must not eat and drink two hours in advance.

Lab provides two kinds of testing service. One is \$150 fee for 24 hour result back, and the other is \$99.00 fee for 48-hour result back.

If you cannot go to lab to take sample. Lab can mail test kit to your address. But you must have a witness to prove your sample is yours. Lab will give you instruction how to do it. It is recommended that you go to Lab and have professional staff to collect your sample.

Lab Contact information:

Name: Molecular Vision Lab (CLIA # 38D2059762, CAP # 8735023)

Address: 1920 NE Stucki Ave, Suite 150, Hillsboro, OR97006

Phone: (503) 227 – 3179

Fax: (503) 227 – 3157

Email: inquir@mvisionlab.com

Website: www.molecularvisionlab.com

分子视觉实验室 COVID19 预约及测试程序:

首先，提前致电（503-227-3179）。您需要通过电话填写表格，也可以亲自去实验室。

前往实验室收集样品时，请带上个人 ID（驾驶执照。护照...）。

实验室提供两种方法来收集样品。您可以选择其中一个。一种是唾液样品采集，另一种是鼻腔采集。大多数人选择唾液收集是因为它既舒适又方便。鼻腔样品的收集会更加刺激。如果选择唾液样本采集，则不得提前两个小时进食或饮水。

实验室提供两种测试服务。一个是 24 小时结果返回的 150 美元费用，另一个是 48 小时结果返回的 99.00 美元费用。

如果您不能去实验室取样。实验室可以将测试套件邮寄到您的地址。但是您必须有一个证人来证明您的样品是您的。实验室将为您提供指导。建议您去实验室并请专业人士收集样品。

实验室联系信息：

公司：分子视觉实验室（CLIA # 38D2059762，CAP # 8735023）

地址：1920 NE Stucki Ave, Suite 150, Hillsboro, OR 97006

电话：（503）227 - 3179

传真：（503）227 - 3157

电子邮件：inquir@mvisionlab.com

网站：www.molecularvisionlab.com

- 公司有会讲中文的员工，有需要的话，可以请他们协助。
- 如果周末有需要，公司愿意提供特别安排，费用不变。